
P R O T O K Ó Ł  NR  17.2020 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska  

odbytego w trybie zdalnym w dniu 25 listopada 2020 roku 

 

Posiedzeniu przewodniczył Gabriel Zukierski - Przewodniczący Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

-  członkowie Komisji wg logowania. 

- Radosław Ciechacki – Wójt Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XXIII Sesję Rady Gminy. 

2. Sprawy różne. 

 

ad. 1. Komisja omawiała następujące informacje i projekty uchwał związane z XXIII 

Sesją Rady Gminy:  

 

1) Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie przyjęła informację Wójta Gminy na 

temat podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym. 

 

2) W dyskusji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020, głos 

zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że najważniejszą inwestycją jest naprawa pokrycia dachowego na 

budynku szkoły w Dąbrowie Chełmińskiej.  

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację o 

stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

 

3) W dyskusji nad projektem w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnień w tym podatku, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że podjęcie uchwały konieczne jest ze względu na zmianę przepisów 

w sprawie górnych stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2021. 

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz 

zwolnień w tym podatku. 



4) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska (7/26), głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że nieruchomość, o której mowa w projekcie uchwały w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest pod projektowaną 

przepompownię świerków.  

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

5) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska (194/15), głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że nieruchomość o której mowa w projekcie uchwały w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest pod projektowaną 

przepompownię świerków.  

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej na terenie gminy 

Dąbrowa Chełmińska (194/15). 

 

6) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy  omówił projekt uchwały.    

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

7) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2020-2026, 

głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały, powiedział, że wszystkie działania opisane w 

programie mają na celu poprawę wykorzystania oraz gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy.    



Komisja w głosowaniu elektronicznym, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2020-2026. 

 

8) Komisja w głosowaniu elektronicznym siedmioma głosami za, jednym przeciw, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały rozpatrzenia skargi z dnia 3 września 2020 r. na 

Dyrektora Zespołu Szkół im. Celestyna Kamińskiego w Dąbrowie Chełmińskiej. 

  

9) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków 

zwalniania od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 

produkcji rolnej, głos zabrali: 

Wójt Gminy  powiedział, że celem uchwały jest formalne uporządkowanie stanu prawnego w 

zakresie zwalniania od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 

produkcji rolnej.  

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwalniania od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 

 

10) Komisja w głosowaniu elektronicznym, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie obnażenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.   

 

11) Komisja w głosowaniu elektronicznym, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2020-2030. 

 

12) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2020 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały  

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2020 rok. 

 

13) W dyskusji w sprawie propozycji zawarcia porozumienia (dotyczy działki 5/3 w 

Boluminie), głos zabrali: 



Wójt Gminy powiedział, że budowa sieci wodociągowej na działce 5/3 obręb Bolumin jest 

możliwa w roku 2022 pod warunkiem zwarcia porozumienia z właścicielem nieruchomości o 

zrzeczenie się odszkodowania za w/w działkę. 

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w 

propozycję Wójta Gminy.  

 

14) W dyskusji w sprawie o przyłączenia do sieci wodociągowej i wykonanie drogi 

dojazdowej, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że szacunkowy koszt inwestycji wynosi około 57 tysięcy złotych 

i nie jest przewidziany w projekcie budżetu gminy na rok 2021. Inwestycja nie powinna być 

realizowana ze względu na fakt, iż pozostali właściciele gruntów nie dokonali podziału 

nieruchomości i przedmiotowa droga nie ma połączenia z ulicą Weterynaryjną. 

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym siedmioma głosami za, jednym wstrzymującym,  

pozytywnie zaopiniowała w/w propozycję Wójta Gminy.  

 

15) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie zmniejszenia stawki opłaty za odpady komunalne, 

głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w związku z nowelizacją ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach w przepisie art. 6k dodano ustęp 4a, na mocy, 

którego właściwa rada gminy, w drodze uchwały, zwalnia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym, proporcjonalnie do zmniejszenia kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych. Nie ma prawnych 

możliwości zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi wielorodzinnymi. Na 

zlecenie Rady Gminy i Wójta Gminy, radca prawny złożył do Ministerstwa Środowiska 

wniosek o podjęcie zmian legislacyjnych w tym zakresie. 

 

Komisja w głosowaniu imiennym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w propozycję 

Wójta Gminy.  

 



16) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie dokończenia modernizacji ulicy Weterynaryjnej w 

Dąbrowie Chełmińskiej, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w tym roku nie mam możliwości wydzielenia w budżecie 

środków. Zapanowywał rozważenie realizacji w/w przedsięwzięcia na jednej z kolejnych 

sesji.    

 

Komisja nie zajęła stanowiska w/w sprawie.  

 

Ad.2. W sprawach różnych nie poruszono żadnych kwestii. 

   

Na tym posiedzenie zakończono.   

Protokółowała:                         Przewodniczył: 

 

    Barbara Piórkowska                         Gabriel Zukierski     
                                  Przewodniczący  Komisji 
 

 
 


